

《单词百科:respective是什么意思?respective怎么发音?respective的解释和用法》

英语单词respective是什么意思?respective怎么读?respective怎么发音?简答网为您整理了respective的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



respective怎么读

respective的读音:[r spekt v]

respective的意思

1、adj.各自的，分别的;

respective的近义词

1、own adj.自己的;自己做的;

2、personal adj.个人的;亲自的;人际的;个别的;针对个人的;身体的;私人的;

3、separate v. (使) 分开/分离/分散;分割, 划分;相隔, 隔开;分居;区分;

4、several det. 几个;数个;一些;

respective的双语例句

1、We all went back to our respective homes after class.

下课后我们都回到了各自的家中。

2、They according to will design the good respective track to move beforehand in the outer space.

它们将按事先设计好的各自的轨道在太空中运行。

3、They went into their respective bedrooms to pack.

他们回到各自的卧室打包。

4、They are each recognized specialists in their respective fields.

他们在各自的领域都被视为专家。

5、Each module within the curriculum and the formation of the respective system.

每一个模块内的课程又形成各自的体系。

6、Respective policies for urban and rural area are continuance of separating the planned system.

城乡二元政策是计划经济时期城乡分离体制的延续。

7、NPV and PI should always be stated with their respective discount rate.

净现值和盈利指标都应按其各自的贴现率进行表述。

8、He and I are each going to visit our respective teachers.

我和他分别要去拜访各自的老师。

9、All algorithms are exact implementations of respective standards.

所有算法的精确实现各自的标准。

10、After morning exercises, the classes went to their respective rooms.

早操后, 各班学生回到各自的教室.

11、Other company and product names are generally registered trademarks or trademarks of the respective companies.

其他公司和产品名称是一般注册商标或各自公司的商标.

12、Further respective aspects and features of the invention are defined in the appended claims.

在所附权利要求书中限定了本发明的其他相应方面和特征.

13、East Asia each country establishes asset management company in succession (AMC) will handle respective bank issue.

东亚各国纷纷成立资产治理公司 (AMC) 来处理各自的银行问题.

14、To develop potential distributor and new salon clients in respective sales territory.

在有关地区开发潜在经销商和新的美容院客户.

15、Steve and I were at very different stages in our respective careers...

史蒂夫和我在各自的职业生涯中处于迥然不同的阶段.

16、the respective roles of men and women in society

男女在社会中各自的角色

17、We introduced the revised log law by wake stream function, the relativity respective reached 0.

引入尾流函数修正后的对数公式, 拟合曲线的相关性达到0.

18、The two candidates for the presidency will alternate in giving their respective election speeches on TV.

两位总统候选人将会在电视上轮番进行竞选演说.

以上是简答网为您整理的respective怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于resp

ective的用法、respecti

ve的释义、respective的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/respective>

